
Društve11.e vesti 

oruš vo študentov gozdarstva se predstavi 

Društvo študentov gozdarstva (DŠG) je nevladna, 
eprotitn!l organizacija, ki je bila ustanovljena leta o . 

!990 nn pobudo študenta Miloša Kecma1.1a. Namen 
drušMljc <;oclelovanje pri izvenštudijskih dejavnostih, 
ovezanih z gozdarstvom doma in v tujini. 

p že ob ustanovitvi smo se pridmžili mednarodnemu 
združenJU gozdarskih študentskih organizacij - JFSA 
(lntemarional Forestry Students Association). Od ta
kra! redno sodelujemo pri vseh mednarodnih aktiv
nostih in se udeležuj emo mednarodnih srečanj, ki jih 
vsako leto organizira lFSA. Lansko lero je srečanje 
potekalo med J 3. in 27. septembrom 1997 v Južno
afriški re publiki. Naš o državo so za s ropali trUe pred
sravn ik i. Na simpoziju narn je bi lo zaupano zastopstvo 
zn JFSA v Evropi, obdržali smo tudi funkcijo 'Ex
chnngt: Program Cor.1missioner', ki ureja delovno 
prakso n vse članice IFSA. 

Poleg udeležbe na mednarodnih sim poz ij ih vsako 
leto orgatHziramo izmenjalne tedne s kolegi iz dntgih 
evropskih držav, naši delovni tabori so v tujini postali 
ena od bolj priljubljenih aktivnosti JFSA in so zelo 
dobro obiskan i. V o kvi ru dmštva potekajo tudi d m
ž.~bna ~rccanja s predavanji, ki jih vodijo naši kolegi, 
ali p<1 na željo članov povabimo v goste druge preda
vatelje. 

ObYestili članom ZGDS 

Naše delovanje skušamo razširiti tudi na sodelo
vanje pri ekoloških in gozdarskih projektih. Tako srno 
pomagali pri obnovt Cigletjeve pešpoti (E6) ter Resslo
vega gaJa. 

Tudi v letošnjem šolskem letu smo si zastavili am
biciozen plan. Tako smo že v oktobru organizirali iz
menjalni teden s študenti iz Španije, naši študentje pR 
so bili na povratnem obisku na Finskem. Nadaljnji 
načrti pa so*: 
-organizacija 'Večerov društva', 
- vrnitev obiska španskim študentom, 
- organizacija novega izmenjalnega tedna s študenti s 

Hrvaške in iz Italije, 
- vrnitev obiska hrvaškim študentom, 
-sodelovanje pri 'Sarajevo project', 
- organizacija mednarodnega delovnega tabora, 
- udeležba na simpoziju IFSA v Gani. 

Za uspešno delovanje in izvedbo načrtov potrebtue
mo podporo. Zato prosimo n.tdi vas, spoštovani bralci,~ 
k?.kršnokoli finančno, organizacijsko ali materialno po
moč. Vse, ki bij ih sodelovanje pri omenjenih C~.krivnostih 
-zanimalo, naj se obrnejo na avtorja tega prispevka. 

Predsednik DŠG 
Aleš Poljanec 

Jesensko posvetOvanje ZGDS na temo Poškodbe sestoj ev in gozdnih tal je bilo na zadnji seji 10 ZGDS 
odpovedano. Razloga sta dva: 1) članstvo sen\ o glasilo na prvi poziv za sodelovanje s prispevki in 2) Ministrst
vo za ;~:nanost in tehnologijo posveta ne bo financiralo. Teme se bomo ponovno lotili, če bo zanimanje za po
škodbe v gozdovih zaradi pridobivanja lesa naraslo. 

Dr. Boštjan Košir 

Uredniški odbor Gozdarskega vestnika je na seji 23. aprila 1998 sprejel naslednji sklep: Kljub odpovedi 
posvetovanja "Vplivi p1idobivanja lesa na sestoj in gozdna tla'' se pripravi posebna številka Gozdarskega vestnika 
s to tematiko. Doc. dr. B. Koši rja, kot vodjo projekta, se zaprosi, da ob koncu junija J 998 prid ob j 3-4 pri spev ke 
na to temo. Objava prispevkov v Gozdarskem vestniku bo tudi vzpodbuda za pripravo posveta s to vsebino v letu 
!998. 

Uredništvo Gozd V 

·Opomba uredništva: Druš1vo študentov gozdars1va je v znčetku leta prevzelo tudi skrb za dvig bralnosti in noročc:nosti Vestnika 
med ~rudenti gozdarstva. Rezullati so spodbudni, o njih pa bomo poročali v eni izmed naslednjih šrevilk. 
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